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Protokół Nr VII/2015 
z   Sesji Rady Gminy Malechowo 

odbytej w dniu 30 kwietnia 2015 r. 
w siedzibie Urzędu Gminy  Malechowo 

 
 
Początek  sesji : 
- godz. 1300 

 
Zakończenie sesji : 
- godz. 1440 

 
W VII sesji Rady Gminy zwołanej przez Przewodniczącą Rady zgodnie ze Statutem Gminy 
Malechowo oraz ustawą o samorządzie gminnym,  uczestniczyło  14 Radnych,  osoby 
zaproszone – min.  Wójt, Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Referatów Urzędu, Kierownicy 
Jednostek Organizacyjnych Gminy,  oraz Sołtysi. 
Listy obecności stanowią odpowiednio załączniki nr 1, 2 i 3 do niniejszego protokołu. 
 
   a) otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Jolanta Kieres otworzyła i prowadziła obrady VII sesji Rady 
Gminy Malechowo. Na początku  przywitała wszystkich przybyłych na sesję Radnych Gminy 
Malechowo, Wójta, Sekretarza, Skarbnika, Kierowników Referatów, Kierowników Jednostek 
Organizacyjnych Gminy oraz Sołtysów. Przewodnicząca stwierdziła, że zgodnie z listą 
obecności w obradach uczestniczy 14 Radnych - wobec czego istnieje wymagane quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. W obradach nie uczestniczyła Radna Urszula Senger. 
Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z projektami uchwał zostało dostarczone Radnym w 
terminie zgodnym ze Statutem Gminy tj. na 7 dni przed sesją. Zawiadomienie o sesji   zostało 
również przekazane Sołtysom. 
Projekty wraz z zawiadomieniem o sesji zostały również zamieszczone na stronie 
internetowej UG,  dowód zwołania sesji stanowi załącznik nr 4, 5 i 6  do niniejszego 
protokołu. 
 

 

b)    wnioski  w sprawie zmian w porządku obrad 
Nie było wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
 
Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad sesji.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 
radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
 
VII sesja Rady Gminy odbywała się według następującego porządku: 
     Proponowany porządek obrad : 

1.  Sprawy organizacyjne: 

a)   otwarcie sesji i stwierdzenie quorum,  

b) wnioski w sprawie zmian w porządku obrad,  

c) przyjęcie protokołu z  VI  Sesji Rady Gminy. 
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2.  Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

4. Wolne wnioski. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie : 

1. zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2015 rok, 

2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2015- 2024, 

3. zaciągnięcia pożyczek na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy 

Malechowo, 

4. zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Malechowo, 

5. sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Malechowo, położonej w 

obrębie ewidencyjnym Kosierzewo, 

6. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej na rzecz 

współwłaściciela, 

7. wystąpienia Gminy Malechowo z lokalnej grupy działania „ Środkowopomorska Grupa 

Działania”, 

8. przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska Grupa Działania.  

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych oraz Sołtysów. 

7. Zakończenie Sesji. 

 

Ad. 1c) Przyjęcie protokołu z   VI    Sesji Rady Gminy 
 
Protokół z sesji był dostępny w Biurze Rady Gminy, każdy Radny mógł się zapoznać z jego 
treścią. 
Uwag i wniosków do protokołu nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Protokół z VI sesji Rady Gminy  przyjęty 
został jednogłośnie. 
 
Ad. 2 Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

Pan Wójt przedstawił Radzie Gminy sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie 
między sesjami . Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik nr  7  do protokołu.  
 
 Ad. 3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radna Krystyna Nieradka poprosiła o remont drogi w miejscowości Bartolino, 

zamontowanie lampy na istniejącym słupie energetycznych przy posesji państwa Perek oraz 

zapytała o możliwość koszenia i zadbania o boisko wiejskie w Sulechowie. 

Radny Eugeniusz Hamplewski zwrócił się z prośbą do Radnych Powiatu o wyrównanie 

poboczy i usunięcie pniaków znajdujących się przy drodze powiatowej Ostrowiec – Podgórki. 
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Radna Anna Siwek zwróciła się z prośbą o skontrolowanie cmentarza w miejscowości 

Sulechówko, ponieważ jest on regularnie zanieczyszczany. 

 Radny Marek Madaliński skierował swoją prośbę do Radnych Powiatu o remont 
pobocza przy drodze Lejkowo - Kukułczyn oraz zgłosił zapotrzebowanie na montaż studzienki 
odbierającej wodę opadową. 
 Przewodnicząca Rady Gminy zgłosiła nielegalny wywóz śmieci do parku w 
Kosierzewie, poprosiła o interwencję oraz montaż znaku ograniczającego tonaż samochodów 
wjeżdżających do parku. 
  
Ad. 4  Wolne wnioski. 

Sołtys Sołectwa Bartolino Wioletta Kozioł udzieliła odpowiedzi na prośbę Radnej 
Krystyny Nieradka, iż podjęte zostały kroki w celu uzupełnienia ubytków w jezdni. 

Sołtys Sołectwa Zielenica Ryszard Kowalski zgłosił wyciek wody w miejscowości 
Zielenica, przy podjeździe. Następnie zwrócił się z prośbą o dostarczenie kruszywa celem 
uzupełnienia dziur w drodze na odcinku Borkowo – Zielenica oraz postawienie lampy 
oświetleniowej na końcu miejscowości. 

Sołtys Sołectwa Kosierzewo Adrian Bryda poprosił o remont drogi gruntowej 
prowadzącej do sklepu. 

Sołtys Sołectwa Święcianowo Henryk Gostyński skierował prośbę do Radnych 
Powiatu dotycząca remontu drogi Lejkowo – Żegocino. 

Sołtys Sołectwa Borkowo Emilia Zachciał zgłosiła fakt powstania dziury w jezdni na 
wysokości posesji 5 i 6 oraz poprosiła Radnych Powiatu o interwencję w sprawie 
uporządkowania terenu wzdłuż chodnika, aby usunięte zostały pozostałości po wykonanym 
remoncie. 

Sołtys Sołectwa Niemica Agata Zawadzka zwrócił się z prośbą o remont drogi w 
miejscowości Niemica. 

W kolejnym etapie Przewodnicząca udzieliła głosu mieszkańcowi Sołectwa Niemica p. 
Andrzejowi Maj, który przedstawił pytania kolejno dotyczące: obniżonych środków sołeckich 
w roku 2015, zgłoszenie braku informacji o sesji Rady Gminy na tablicy ogłoszeń w 
miejscowości Niemica, przedstawienie prośby o usunięcie tłucznia z poboczy dróg w 
miejscowości Niemica oraz udzielenia informacji dotyczącej finansowania Koła Gospodyń 
Wiejskich w Niemicy. 

W wyniku braku kolejnych wniosków Przewodnicząca Rady Gminy przeszła do 
kolejnego punktu w porządku obrad. 

 
 

Ad 5.  Podjęcie uchwał w sprawie : 
 
Przewodnicząca Jolanta Kieres poinformowała zebranych, że projekty uchwał 
przygotowane na dzisiejszą sesję były omawiane  na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Stałych Rady Gminy, które odbyło się w dniu 30 kwietnia 2015 r. przed sesją. 
Pani Przewodnicząca Jolanta Kieres przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku 
obrad – podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2015 rok, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poprosiła o zadawanie pytań.  
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Głos w tej sprawie zabrała Pani Skarbnik informując o autopoprawce w § 7 uchwały, który 
otrzymał brzmienie „ spłatę zaciągniętych pożyczek i kredytów, do kwoty – 3 922 157, 46 zł” 
oraz w § 10 pkt. 3 lit. a zmienia się zaciąganych pożyczek i kredytów – 450 000,00 zł na 
zaciąganych pożyczek – 450 000,00 zł. Ponadto w załączniku nr 3 pozycję nr 1- kredyty na 
kwotę 1 248 872, 46 zł podzielone zostały na dwie pozycje kredyty i pożyczki. Druga pozycja 
otrzymuje numer 3 natomiast nr zmieniono na numer 4. Pani Skarbnik nadmieniła, że w 
budżecie została uwzględniona darowizna w wysokości 1 000 000,00 zł. W ramach zmiany 
budżetu wprowadzone zostały środki sołeckie. W związku z brakiem pytań Przewodnicząca 
poddała uchwałę pod głosowanie. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały  głosowało 14 radnych. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
 

 
 
Uchwała w sprawie  zmian w budżecie Gminy Malechowo została podjęta jednogłośnie,  
nadano jej Nr VII/46/2015 i stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 
 

2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2015- 2024, 

 
 
Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poprosiła o zadawanie pytań. Pani Skarbnik 
omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą zmiany załącznika nr 1, 
zastąpionego załącznikiem otrzymanym przez Radnych podczas posiedzenia Komisji Stałych, 
dotyczącym przeniesienia spłaty raty na 2016 rok oraz druga autopoprawka dotycząca zał. Nr 
2 w podpunkcie 9 pkt. 3 lit. a należy zastąpić zaciąganych pożyczek i kredytów na 
zaciąganych pożyczek. W związku z brakiem pytań Przewodnicząca poddała uchwałę pod 
głosowanie. 
 
 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Głosów przeciwnych nie oddano, głosów wstrzymujących się nie oddano.  
 
Uchwała  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 

2015- 2024, została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr VII/47/2015  i stanowi załącznik nr 

9  do protokołu. 

 

3. zaciągnięcia pożyczek na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy 

Malechowo, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poprosiła o zadawanie pytań. Pani Skarbnik 
przedstawiła jakich inwestycji dotyczą zaciągnięte pożyczki. Pani Skarbnik poinformowała, że 
są to pożyczki na dwa zadania: budowa kanalizacji sanitarnej z oczyszczalnią ścieków w 
Sulechówku – etap I oraz przebudowa hydroforni w miejscowości Witosław wraz z budową 
sieci wodociągowej do Darskowa. Pani Skarbnik nadmieniła, iż w § 2 i § 3 należy użyć liczby 
mnogiej dotyczącej pożyczek. 



5 

 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały  głosowało 14 radnych. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
 
Uchwała  w sprawie zaciągnięcia pożyczek na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu Gminy Malechowo została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr VII/48/2015 i 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

4. zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Malechowo, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poprosiła Radnych o zadawanie pytań. Pani 
Przewodnicząca poinformowała, że ceny pozostają na takim samym poziomie jak w roku 
ubiegłym. W związku z brakiem pytań Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Głosów przeciwnych i wstrzymujących nie oddano. 

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Malechowo została podjęta jednogłośnie,   

nadano jej Nr VII/49/2015 i stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 

 

5. sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Malechowo, położonej w 

obrębie ewidencyjnym Kosierzewo 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poprosiła Radnych o zadawanie pytań. Pan 
Sławomir Liskowski przedstawił położenie działki i omówił jej stan prawny oraz powody 
skłaniające do sprzedaży. Pytań do projektu uchwały nie było. Przewodnicząca poddała pod 
głosowanie w/w uchwałę. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Głosów przeciwnych i wstrzymujących nie oddano. 

 
Uchwała  w  sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Malechowo, 

położonej w obrębie ewidencyjnym Kosierzewo, nadano jej Nr VII/50/2015 i stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

6. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej na rzecz 

współwłaściciela, 
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Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poprosiła Radnych o zadawanie pytań. Pan 
Sławomir Liskowski przedstawił położenie nieruchomości i stan prawny działki oraz 
poinformował o sposobie sprzedaży nieruchomości. Pytań do projektu uchwały nie było. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w uchwałę. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Głosów przeciwnych  i  wstrzymujących się nie oddano.  
 
Uchwała  w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej na rzecz 

współwłaściciela, została podjęta jednogłośnie,  nadano jej  Nr VII/51/2015  i stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

7. wystąpienia Gminy Malechowo z lokalnej grupy działania „ Środkowopomorska Grupa 

Działania”, 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poprosiła Radnych o zadawanie pytań. Pan 
Wójt przedstawił, że obecnie Gmina Malechowo należy do fundacji natomiast obecnie jest to 
stowarzyszenie więc koleją rzeczy należało wystąpić z fundacji i przystąpić do 
stowarzyszenia. Pytań do projektu uchwały nie było. Przewodnicząca poddała pod 
głosowanie w/w uchwałę. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Głosów przeciwnych  i  wstrzymujących się nie oddano.  
 

 
Uchwała  w sprawie wystąpienia Gminy Malechowo z lokalnej grupy działania  

„ Środkowopomorska Grupa Działania”, została podjęta jednogłośnie,  nadano jej  

Nr VII/52/2015 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

8. przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska Grupa Działania.  

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poprosiła Radnych o zadawanie pytań. 
Pytań do projektu uchwały nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w uchwałę. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

Głosów przeciwnych i  wstrzymujący się nie oddano. 

 

Uchwała  w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska Grupa 

Działania została podjęta jednogłośnie,  nadano jej  Nr VII/53/2015 i stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 



7 

 

Ad.6 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych oraz Sołtysów. 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi na pytania Radnej Krystyny Nieradka nadmieniając przy 

tym, że montaż lampy przy posesji nr 6 zostanie zweryfikowany i rozpatrzony, natomiast 

jeżeli chodzi o zagospodarowanie boiska to ustosunkujemy się do potrzeb zgłaszanych przez 

mieszkańców Sulechowa. 

Odpowiedzi na zapytanie Radnego Eugeniusza Hamplewskiego udzielił Pan Wójt 

informując, iż problem ten został zanotowany i zostanie przekazany przez p. Sławomira 

Liskowskiego do Powiatu. 

Interpelacja Radnej Anny Siwek została przekazana do zweryfikowana i ustosunkowania 

się przez p. Sławomira Liskowskiego. 

Prośba Radnego Marka Madalińskiego została zanotowana i zostanie przekazana do 

Powiatu celem wykonania. 

Na interpelację Przewodniczącej Rady Gminy odpowiedział Pan Wójt informując, że jeżeli 

znak postawiony był zgodnie z prawem i jest naniesiony na mapę wówczas zostanie 

postawiony z powrotem w parku. 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi na wnioski Sołtysa Sołectwa Zielenica p. Ryszarda 

Kowalskiego, informując, że wyciek zostanie zlokalizowany i podjęte zostaną kroki w celu 

jego likwidacji, natomiast jeżeli chodzi o lampę to również ten stan rzeczy zostanie 

zweryfikowany i rozpatrzony pod kątem wymiernych korzyści dla mieszkańców. Jeżeli  chodzi 

o dostarczenie kruszywa to głos w tej sprawie zabrał Radny Powiatu p. Jan Szlufik, który 

poinformował o możliwości pozyskania kruszywa od właściciela żwirowni znajdującej się w 

Zielenicy. 

Na wniosek Sołtysa Sołectwa Kosierzewo odpowiedzi udzielił Pan Wójt informując, że 

zgodnie z rozstrzygniętym przetargiem na wykonanie remontów dróg, w niedługim czasie 

wykonawca zrealizuje niezbędne prace. 

Pan Wójt udzielił informacji na wniosek jaki przedstawił Sołtys Sołectwa Święcianowa      

p. Henryka Gostyńskiego, informując, że zostanie sporządzony i przekazany do Powiatu 

wniosek o remont tego odcinka drogi. Radny Powiatu Jan Szlufik poinformował, że zgodnie z 

harmonogramem napraw dróg z tzw. „schetynówek” droga ta znalazła się w planie remontu 

na najbliższy okres. 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi na wnioski Pani Sołtys Sołectwa Borkowo, informując, że 

ubytki w drodze zostaną uzupełnione, natomiast jeżeli chodzi o teren wzdłuż chodnika 

zostanie sporządzone pismo z prośbą o uprzątnięcie tego miejsca i skierowanie go do 

Powiatu. 

Odpowiedzi na wniosek Pani Sołtys Sołectwa Niemica udzielił Pan Wójt informując, iż 

remonty dróg gminnych wykonywane będą w ramach posiadanych środków w budżecie. 

Odpowiedzi na zapytania mieszkańca Sołectwa Niemica p. Andrzeja Maj udzielił Pan Wójt 

informując, że środki sołeckie są zmniejszone tylko w tym roku w przyszłym roku wszystko 

powinno wrócić do poziomu z roku ubiegłego. Natomiast jeżeli chodzi o usunięcie tłucznia z 

pobocza dróg to zajmie się tym pracownik społecznie – użyteczny, kolejną kwestią braku 

informacji o sesji, zawiadomienie to jest również dostępne na stronie internetowej naszej 
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gminy, i ostatnią kwestią jest źródło finansowania Koła Gospodyń Wiejskich w Niemicy. Pan 

Wójt poinformował, że obecnie panie wnoszą wkład własny w postaci dobrowolnych wpłat, 

natomiast w przyszłości nie wykluczone jest finansowanie z budżetu, ponieważ jesteśmy 

otwarci na nowe inicjatywy podejmowane przez mieszkańców. 

 

Ad.7 Zakończenie obrad VII sesji Rady Gminy. 
 
 Przewodnicząca Rady p. Jolanta Kieres zakończyła obrady VII sesji Rady Gminy 
dziękując wszystkim za przybycie i uwagę. 
 

 

 

 

 

 

        Przewodnicząca Rady  

           (-) Jolanta Kieres 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała: Marlena Kania 

Protokół zawiera 8 ponumerowanych stron 

Ilość załączników: 15 


